
 
 

Referat af  
Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 
09.10.23 

Lokale: 
Multilokalet 

Tidspunkt:   
Kl. 18 
 

Blad nr.: 
340 

Mødeleder: 
Thomas Hestbæk 

Referent: 
Henriette Vendelbo 
(HV) 
Referatet læses højt inden 
mødet slutter.  

Deltagere:  
Thomas Hestbæk (TH), Henrik Sandholm (HS), Nanna Hougaard (NH), 
Pernille B. Sørensen (PS), Trine Duedahl (TD), Filip Hoffmann (FH), 
Maria Hougaard Jørgensen (MJ), Hans Jørgen Kloster Klein (HK), Birgitte 
Post (BP), Jannie Dam (JD), Henriette Vendelbo (HV) og Villy Raahauge 
(VR).  
Elevrepr.:  Mathias og Aya  

 

Fraværende: 
Maria Hougaard Jørgensen 
Jannie Dam 
Aya 

Orientering = (O)    Drøftelse = (D)    Beslutning = (B) 

Dagsorden: 
 
 

1. Vi synger en sang valgt af ordstyrer  
 

2. Meddelelser / referater 
a. Evt. spørgsmål til seneste SB-

nyhedsbrev 
b. Elevrådet  
c. Medarbejderne v. BP 
d. Skolebestyrelsesfmd.  v. TH 
e. Skolelederen v. VR 

(O/15min.) 
 

 

3. Hvordan fungerer elevrådsarbejdet på 
Egtved Skole.   

Tidsforbrug: 10 min. (Orientering) 
Ansvarlig: Mathias, Aya og Peter 
Resume: Kort oplæg ved Mathias, 
Aya og Peter omkring hvordan og 
hvad de arbejder med i elevrådet 

  
 

4. Status på internat i januar måned 
Tidsforbrug: 10 min. (Orientering) 
Ansvarlig: VR 
Resume: Vi fremlægger overordnet 
plan for internatet i januar måned 
 

5. Artikler fra Vejle Amts Folkeblad 
omkring personaleomsætning og 
sygefravær på Egtved Skole 
Tidsforbrug: 15 min. 
(Orientering/Drøftelse) 

 
 
 
 

1. Sang 
 

2. Meddelelser 
 
3. Elevrådsarbejdet på skolen 
Møderne forgår med afsæt i en dagsorden.  
Med afsæt i punkterne er der opgavefordeling. Elevrådet 
aftaler nye punkter i slutningen af mødet. 
Der afholdes møde ca. 1 gang /mdr og adhoc afhængigt af, 
hvad der er på programmet.  
Nye punkter kan både komme fra elever og fra 
kontaktlæreren. 
Sammensat af 2 elever fra 5-9.årg. 
Gyserfest og nissefest er blevet en tradition. Gallafesten er et 
nyt initaitiv fra sidste år. Elevrådet vil gerne gentage denne. 
Forslag til punkter til dagsordenen kommer oftes verbalt. 
Opfordring til, at man skal skrive en mail, hvis man ønsker et 
punkt på til drøftelse, så det er seriøst. 
 
Vi har husråd fra 0.- 4.årg. som også har jævnlige møder. 
 
4. Status på internat 
Vi booker Imran Rashid til en aften inden internatet for hele 
personale- og forældregruppen. 
 
Omdrejningspunktet bliver brug af skærm i skoleregi – hvilke 
potentialer har skærme, og hvordan håndterer vi den 
udfordring, der er ift. brug af skærm. 
 
 
5. Artikler i Vejle Amts Folkeblad 
Vi har undersøgt baggrunden for disse og gennemgået data 
med bestyrelsen. 
 
 



Ansvarlig: VR 
Resume: Vejle Amts Folkeblad 
beskriver i en artikel torsdag d. 28. 
september den store 
personaleomsætning på Vejle 
Kommunes skoler herunder Egtved 
Skole. Samme avis bragte mandag d. 
2. oktober en artikel om sygefravær, 
hvori Egtved Skole også nævnes. 
Disse fremlægges og drøftes.  
Bilag: Artikler fra VAF 
 

6. Justering af politikker 
Tidsforbrug: 10 min. (Beslutning) 
Ansvarlig: VR 
Resume: Vi har i skolebestyrelsen for 
4-5 år siden besluttet, at vi løbene 
tager vores politikker op til evt. 
justering ca. hvert 3. år.  På dette 
møde behandles gældende 
”voldspolitik” og ”Politik for åben 
skole” 
 

7.  Eventuelt 
Tidsforbrug: 5 min. (Orientering) 
Ansvarlig: VR 
 

8.  Personale-/elevsager 
Tidsforbrug: 15 min. (Orientering) 
Ansvarlig: VR 
 

 
 
 

 

 
 
6. Justering af politikker 
Justeret og godkendt 
 
7. Eventuelt 
Ingenting  
 
8. Personale-/elevsager 
Lukket punkt 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 
 
 
 


